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Aktívna Častá 

V druhom štvrťroku sa v obci Čas-

tá realizovali rôzne aktivity v širokom spek-

tre jej činnosti, v prebiehajúcich, ako aj 

plánovaných projektoch.  

Mimoriadny úspech obce 

Koncom mesiaca máj sa Obec Častá 

po nominácii stala finalistom ankety Komu-

nálny líder pre oblasť GREEN v roku 2024 

za zrealizované projekty prístavby materskej 

školy a nadstavby základnej školy. Obec no-

minovalo Združenie miest a obci Malokarpat-

ského regiónu. Odborná komisia vybrala Častú 

z množstva projektov medzi TOP tri obce v 

rámci celého Slovenska, ktoré tvorí takmer tri 

tisícky obcí a miest. Ocenenie bolo odovzdané 

v rámci galaprogramu na 36. sneme Združenia 

miest a obcí Slovenskej republiky z rúk pred-

sedu ZMOS Jozefa Božíka a vrchného riadite-

ľa a člena predstavenstva VÚB Banky Andreja 

Viceníka starostovi obce. 

Udržiavacie a stavebné práce 

V uplynulom období v rámci starost-

livosti o obecný majetok: 

 sa zrealizovali udržiavacie práce v mi-

nulosti využívanej miestnosti na obec-

nom úrade pre mikroregión vrátane 

opráv stien a novej maľovky, zariadila 

sa nábytkom. Miestnosť bude slúžiť na 

základe záujmu a požiadaviek na pra-

covné rokovanie, výročné schôdze ob-

čianskych združení v obci, rôzne podu-

jatia a aktivity; 

 obec pokračovala vo vlastnej réžii a s 

využitím vopred zabezpečeného mate-

riálu v oprave ciest v obci na ulici Pas-

tierskej; 

 obecný úrad podporil materiálne ob-

čiansku iniciatívu vymaľovania auto-

busovej zástavky a osadenia nových 

lavičiek pri pekárni, s ktorou  prišiel 

pán Valentín Lederleitner, ktorý inicia-

tívne aj práce zrealizoval. Farbu a ma-

teriál zabezpečil obecný úrad, lavičky 

vyrobil Roman Strážay a technickú 

pomoc poskytol Jozef Dukát; 

 obec uskutočnila svojpomocnú údrž-

bu objektu Obecného úradu v Častej 

vrátane  vyčistenie dažďových zvodov, 

úpravy okolitých drevín, upratovanie 

okolia, či kontroly stavu budovy; 

 v rámci vodozádržných  opatrení v obci 

sa urobila údržba a vyčistenie záchyt-

nej jamy na Kíperskej ulici prostred-

níctvom  zástupcu starostu Jozefa Du-

káta a Jána Kováčika; 

 upravilo sa okolie oplotenia parkovi-

ska pred novovybudovanou mater-

skou škôlkou a vysadila sa okrasná 

zeleň, ktorú zabezpečila Zuzana Polči-

čová z obecného úradu; 

 a na žiadosť  miestnych futbalistov sa 

začalo realizovať predĺženie ihriska.  

Podujatia v obci 

S podporu obecného úradu, a za veľ-

mi úzkej spolupráci s miestnymi občianskymi 

združeniami, sa v obci uskutočnili veľmi 

úspešné, v niektorých prípadoch už tradičné 

podujatia v obci. 

46. ročník Častovskej päťdesiatky, 

kde poďakovanie patrí Klubu Slovenských 

turistov pod organizačným vedením Mariána 

Porkerta. Viac ako 1000 účastníkov sa zúčast-

nilo tradičného  celoslovenského podujatia. 

Čistá Častá - ďakujeme všetkým 

zúčastneným klubom a organizáciám – Klubu 

slovenských turistov, Bodyfit-u, Kynologické-

mu klubu, RC klubu, BTC klubu, Dobrovoľ-

nému hasičskému zboru, Klubu Jednoty dô-

chodcov, ich členom, ako aj deťom, rodičom, 

rodinám, ako aj žiakom Základnej školy 

s materskou školou Častá za účasť s cieľom 

ochrániť prírodu a skrášliť našu obec. Za lo-

gistickú a organizačnú prípravu Silvii Pecú-

chovej z obecného úradu a Tomášovi Domini-

kovi z Klubu slovenských turistov. 

Čistý revír - Čistá príroda, poduja-

tie taktiež súvisiace s ochranou prírody, za 

ktoré poďakovanie patrí členom Poľovníckeho 

združenia Podzámok pod vedením Vladimíra 

Hegera, ktoré získalo za ich aktivity opätovne 

ďakovný list. 
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Stavanie mája v Častej – tradičné a obľúbené podu-

jatie, ktoré organizoval Dobrovoľný hasičský zbor Častá, futba-

lový klub FC Slovan Častá, Martin Myslík a jeho tím, Klub 

priateľov Keltek, za účasti Dychovej hudby Častovanka, hudby 

Fidlikanti. Zaujímavú video-prezentáciu spracoval  Erik Mys-

lík. 

Deň matiek v obci - Aktivitami a detskými atrakciami 

Materského centra s jeho slávnostným otvorením sa usku-

točnil ďalší ročník tohto úspešného podujatia pred farským 

domčekom a následne vystúpením detského folklórneho súboru 

Rozárka a detí ZŠsMš pre mamičky, vrátane programu občian-

skeho združenia Schatmansdorf a vystúpením Dychovej hudby 

Častovanka pred obecným úradom. Súčasne boli predstavené 

pripravované akcie ortopedicko-traumatologickej ambulancie 

pre deti v nasledujúcom období.  

Častovský Gulášcup - tradičné a v okolí  populárne 

podujatie na organizačne vynikajúcej úrovni opätovne pripravi-

li členovia BTC klubu Častá. 

Medzinárodný deň detí v Častej sa uskutočnil 

v novom formáte vďaka úzkej a veľmi dobrej spolupráce, koor-

dinácie a prispenia organizátorov a dobrovoľníkov z obecného 

úradu, Dobrovoľného hasičského zboru, Kynologického klubu, 

OZ Schatmansdorf, Divadla na kolene, Materského centra, 

Futbalového klubu FC Slovan, Klubu slovenských turistov, 

Stavebnín Častá Martina Turaya a Martina Myslíka a jeho tímu, 

ako aj Zmrzliny Častá – Dominiky Mičúnkovej. 

Spustenie organizácie série Častovských rínkov pod 

vedením Nikoly Völgyiovej s manželom s inovatívnymi prvka-

mi vrátane tvorivých dielní a súťaží pre deti, kultúrnych vystú-

pení a novej formy propagácie. 

Otvorenie projektov 

 V mesiaci apríl sa uskutočnilo slávnostné otvorenie 

projektu novej Ortopedicko - traumatologickej ambulancie 
- MUDr. Vladimíra Vozára v obci Častá za prítomnosti minis-

terky zdravotníctva Slovenskej republiky pani Zuzany Dolinko-

vej, predsedu Bratislavského samosprávneho kraja pána Juraja 

Drobu, vedenia obce, poslancov obecného zastupiteľstva a ďal-

ších predstaviteľov štátnej správy a samosprávy. Nová ambu-

lancia rozšíri rozsah a kvalitu poskytovanej zdravotníckej sta-

rostlivosti v obci Častá, ako aj v okolitých obciach a regióne. 

V máji bola ortopedicko-traumatologické ambulancia uvedená 

do prevádzky a súčasne bola rozšírená o merné miesto ortope-

dicko-protetických pomôcok. 

V mesiaci máj sa za účasti ministra investícií, regio-

nálneho rozvoja a informatizácie SR Richarda Rašiho uskutoč-

nil rezortný deň ministerstva v obci Častá. Minister so svojou 

delegáciou navštívil projekty nadstavby základnej školy, prí-

stavby materskej školy, hasičskú zbrojnicu, ako aj novootvore-

nú traumatologicko-ortopedickú ambulanciu. Na obecnom úra- 

de na pracovnom rokovaní s vedením obce, pracovníčkami 

úradu a kontrolórom obce boli prerokované projektové zámery 

obce, napríklad dobudovania kanalizácie v obci, statickej do-

pravy a parkovísk, zberného dvora, rekonštrukcie telocvične a 

Fándlyho ulice, či možnosti budovania kultúrneho centra, re-

konštrukcie amfiteátra a ďalších. 

 V tom istom mesiaci sa uskutočnilo slávnostné otvo-

renie 6. etapy náučného chodníka na ulici Štefanovská 

v Častej za účasti ministra investícií, regionálneho rozvoja a 

informatizácie SR Richarda Rašiho a predsedu Bratislavského 

samosprávneho kraja Juraja Drobu. Obci Častá bola ministrom 

Richardom Rašim udelená plaketa ministra v súvislosti s 

realizovanými investičnými projektami.  

pokračovanie na strane 3 →  



 Za účasti predsedu Bratislavského samosprávneho 

kraja Juraja Drobu, riaditeľa Centra sociálnych služieb Mere-

ma, Jána Dubana, vedenia a pracovníčok Obecného úradu v 

Častej sa uskutočnila pracovná návšteva vybudovaného Špe-

cializovaneho pracoviska v Častej v súvislosti so spustením 

jeho činnosti v obci a nasťahovaním klientov. Projekt má svo-

jím riešením prispieť k prechodu poskytovania sociálnych slu-

žieb z inštitucionálnej, ústavnej, na komunitnú. V zariadení je 

12 klientov s mentálnym znevýhodnením so stálym 24-

hodinovým dohľadom a starostlivosťou. Obec vytvorila pod-

mienky na inklúziu nových obyvateľov obce s ich zapojením 

na tradičné aktivity, ako bolo Stavanie mája, či Častovský gu-

láš cup. Plánuje sa ich účasť na Častovských rínkoch, či iných 

remeselných aktivitách a podujatiach v obci s ich ručnými pro-

duktami. Súčasne sa plánuje spolupráca s novo spustenou orto-

pedicko-traumatologickou ambulanciou a ďalšie formy vzá-

jomnej spolupráce. V zariadení pracujú aj viacerí obyvatelia z 

obce Častá. 

 

Medzinárodné aktivity 

Obec navštívila riaditeľka odboru medzinárodných 

projektov Nórskej asociácie miestnych a regionálnych orgá-

nov Elity Cakule s kolegyňou Elisabeth Sohoel, ktoré sprevá-

dzali kolegyne a kolegovia zo slovenskej partnerskej organizá-

cie Združenia miest a obcí Slovenskej republiky. Na obecnom 

úrade sa oboznámili s jeho činnosťou a aktuálnymi končiacimi 

a plánovanými projektami. Na základnej škole získali informá-

cie o aktivitách, ktoré s Nórskym kráľovstvom organizovala 

naša základná škola v rámci bilaterálneho fondu Nórskeho fi-

nančného mechanizmu. V hasičskej zbrojnici emeritný predse-

da Vladimír Jankto informoval o činnosti zboru a riešení krízo-

vých situácií. Na hrade Červený Kameň hovorili s Ivanou Ja-

náčkovou o turizme a spoločných aktivitách hradu a spolupráce 

s obcou Častá. 

Krízový manažment 

Po nahlásení nástražného výbušného systému  v 

Základnej škole v Častej začiatkom mája bol aktivovaný krízo-

vý manažment v obci a okamžite prijaté opatrenia. Deti boli 

evakuované a umiestnené v kostole a ďalších objektoch. Ďaku-

jeme za perfektnú spoluprácu vedeniu školy, pánovi farárovi, 

obecnému úradu, Dobrovoľnému hasičskému zboru, pekárni 

Častá a policajnému zboru v Modre, ako aj deťom a učiteľom 

pri riešení krízovej situácie. 

V súvislosti so silnými búrkami začiatkom júna  a 

následným riešením situácie v obci bol opätovne aktivovaný 

krízový manažment a súčasne Dobrovoľný hasičský zbor Čas-

tá, ktorého členovia zabezpečovali odčerpávanie vody z dvo-

rov, čistenie komunikácii, prečisťovanie potoku a rúr dažďovej 

kanalizácie a ďalší monitoring obce. 

Vodozádržné opatrenia 

Uskutočnilo sa pracovné stretnutie vedenia obce, ZŠ 

s MŠ a farského úradu k problematike vybudovania vodozádrž-

ných opatrení súvisiacich s odvodom prívalových vôd z areálu 

základnej školy počas silných búrok, keď už kapacitne nestačia 

nádrže na zachytávanie dažďovej vody. Projekt predstavuje 

vybudovanie vodozádržného opatrenia v podobe osadenia vsa-

kovacích blokov na verejne dostupnom pozemku, využívanom 

deťmi ZŠ a obyvateľmi obce medzi ulicami Andreja Hlinku 

a Hlavnou, patriacom cirkvi. Projekt by predstavoval napojenie 

sa na už existujúci dažďový zvod z pozemku školy, pretlak 

z farského pozemku a ich napojenie do predpokladaných troch 

vsakovacích blokov umiestnených na pozemku v zelenom páse 

medzi farským domčekom a kostolom. Uvedeným opatrením 

by sa vyriešila problematika regulácie prívalovej dažďovej 

vody, zavlažovanie zeleného pásu, kríkov a stromov, kde sú 

umiestnené detské preliezky a hracia plocha pre deti. Súčasne 

sa rieši aj problematika vodozádržných opatrení na Zámockej 

a Kíperskej ulici. 

Propagácia obce 

Obecný úrad zverejnil virtuálne prezentácie vybra-

ných objektov a pamiatok obce Častá prostredníctvom 3D pre-

hliadok v rámci projektu propagácie územia MAS, do ktorej sa 

obec zapojila. O činnosti a aktivitách v obci informovala 

v mesiaci jún televízii TA3 ohľadom  spustenie špecializova-

ného pracoviska Merema v Častej a taktiež televízia JOJ 

v nadväznosti na riešenie situácie s prívalovými dažďami. 

Starostlivosť o seniorov 

Zástupcovia Obecného úradu Častá navštívili Dom 

seniorov Sv. Urbana na Majdane, aby osobným poďakovaním a 

kyticou kvetov zablahoželali pani Margite Heldovej, ktorá sa 

v mesiaci máj  dožila životného jubilea 95. rokov, súčasne  

zablahoželali aj  pani Oľge Minárikovej a taktiež navštívil pani 

Máriu Stipulovú.  Ide o tri najstaršie obyvateľky obce, ktoré sa 

tento rok dožívajú prekrásneho životného jubilea - 95 rokov. 

Srdečne blahoželáme! 

Projekty a investície 

Bola spustená výstavba optickej siete, ktorá je roz-

delená do piatich etáp a mala by byť ukončená do konca 

novembra tohto roku. Obec Častá už v minulosti prejavila 

záujem v rámci výstavby optickej siete o spoluprácu  formou 

pripokládky mikrotrubičky do výkopov a pretlakov za účelom 

technickej predprípravy v budúcnosti plánovanej výstavby ka-

merového systému v obci. Toto rozhodnutie poslanci schválili 

na rokovaní obecného zastupiteľstva v mesiaci jún. Realizácia 

projektu znamená zvýšenie kvality poskytovaných služieb 

v obci, ako aj zvýšenie komfortu bývania pre obyvateľov, čin-

nosť inštitúcií, ako aj podnikateľskú činnosť v obci. 

Miestna knižnica na základe podaného projek-

tu ,,Tvoja knižnica je tvojím rajom“, ktorú spracovala pani Da-

na Poizlová, získala  z Fondu na podporu umenia sumu  vo 

výške 1 100 euro, čo napomôže k ďalšiemu rozšíreniu knižnič-

ného fondu a poskytovaných služieb. 

V súvislosti s projektami nadstavby základnej ško-

ly a prístavby materskej školy sa uskutočnila finančná kon-

trola na mieste z úrovne Bratislavského samosprávneho kraja 

pri oboch projektoch, ktorá konštatovala, že nie sú žiadne ne-

dostatky. Pri materskej škole sa rieši z predchádzajúceho vo-

lebného obdobia nedoriešený zložitý problém s darovaným 

pozemkom, ktorý obec rieši, právne analyzuje, pričom sa hľadá 

právne čisté riešenie, aby sa pri nakladaní s majetkom obce 

postupovalo účelne, efektívne a hospodárne a z úrovne starostu 

s odbornou starostlivosťou. 

Pokračujú prípravné práce v súvislosti s možnou re-

konštrukciou ambulancie obvodného lekára MUDr. Stani-

slava Kompasa.  

Čaká sa rozhodnutie na Environmentálnom fonde 

ohľadne dobudovania kanalizácie v obci na ulici Hlavnej.  
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Aktívne sa pracuje na projekte riešenia statickej do-

pravy v obci vrátane redislokácie autobusovej zastávky v kri-

žovatke Fándlyho a Hlavnej ulice, parkovacích miest na ulici 

Na vŕšku a pri ambulanciách lekárov a projekte výstavby zber-

ného dvoru v obci, kde sa podarilo doriešiť problematiku po-

zemkov v úzkej spolupráci s katastrálnym úradom. 

Obec v súčasnosti aktívne komunikuje aj problematiku  

Rekonštrukcia telocvične ZŠsMŠ nakoľko sa plánuje vyhlá-

senie výziev aj v tejto oblasti. 

 

AMB. PhDr. Mgr. František Kašický, PhD., MBA, LL.M. 

starosta obce 

foto: Roman Setnický 

 V obci boli 

v súvislosti novou 

zmluvnou vývoznou 

spoločnosťou použi-

tých textilií, odevov 

a obuvi rozmiestnené 

kontajnery spoločnosti 

Ekocharita na zber pri 

obecnom úrade, bytov-

ke Fándlyho č. 52 a 

stojiskách na uliciach 

Hlavná a Sokolská. 

Spoločnosť Ekocharita 

nahradzuje v obci spo-

ločnosť TextilEko, 

ktorej kontajnery budú  

odstránené. Nové kon-

tajnery obsahujú sen-

zory naplnenosti. 

Čo sa zbiera 

Opätovne použiteľný textil vhodný na nosenie, a to najmä letné 

a zimné pánske, ženské a detské oblečenie, zachovalý bytový 

textil ako návliečky, rovnako aj 

topánky, opasky a kabelky.  pokračovanie na strane 5 →  

INFORMÁCIA K ODPADOM  

Informácia k rozhodnutiam...  

Občanom obce Častá boli v uplynulých dňoch doručované rozhodnutia o miestnych poplatkoch za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady. Obec Častá na základe rozhodnutia z predchádzajúceho volebného obdobia ohľadne váženia odpadov 

zmenila vzorec na výpočet poplatku za vývoz komunálneho odpadu a drobné stavebné odpady, ktorý zohľadňuje  túto skutoč-

nosť. 

Poplatok za množstvový odpad sa skladá z dvoch častí: z paušálneho poplatku a poplatku za vyprodukovaný odpad. 

Paušálny poplatok je stanovený na 25,62 eur (vzhľadom na prestupný rok) na osobu a bude nižší ako v roku 2023, kedy bol 

36,50 eur. Pri výpočte paušálneho poplatku a záloh za vyprodukovaný odpad na rok 2024 sa vychádzalo z údajov váženia z roku 

2023. V ďalšom roku 2025 sa budú vyrovnávať nedoplatky a preplatky.  

 

Vzorec: 

Paušálny poplatok – sadzba 0,0700 Eur/osoba/deň x 366 dní = 25,62 

+ 

poplatok za odpad – sadzba 0,2000 Eur/kg – podľa váhy z roku 2023 (vyúč.2023) 

 

Príklad č. 1:  1 osoba v domácnosti, ktorá v roku 2023 vyprodukovala odpad o hmotnosti 100 kg 

0,0700 x 1 x 366 = 25,62 Eur + 0,200 x 100 = 20,00 Eur  - poplatok spolu 45,62 Eur 

 

Príklad č. 2:  4 osoby v domácnosti, ktoré v roku 2023 vyprodukovali odpad o hmotnosti 100 kg 

0,0700 x 4 x 366 = 102,48 Eur + 0,200 x 100 = 20,00 Eur  - poplatok spolu 122,48 Eur 

 

V zmysle zákona č.79/2015 Z. z. o odpadoch má povinnosť znášať náklady na činnosti nakladania s odpadmi (zber, 

prepravu a likvidáciu odpadov) držiteľ a pôvodca odpadov t. j. občania a právnické osoby. Občanom boli začiatkom roka 2023 

doručené prihlasovacie údaje do aplikácie OLO, za účelom zistenia hmotnosti odpadu v nádobe.  

Systém nakladania s odpadmi a vyberanie poplatkov v Obci Častá upravujú a popisujú Všeobecné záväzné nariadenie 

Obce Častá č. 6/2023 o odpadoch a Všeobecné záväzné nariadenie Obce Častá č. 7/2023 o poplatkoch. VZN sú zverejnené na 

internetovej stránke obce a k nahliadnutiu na obecnom úrade.  

 

Obecný úrad Častá 

Ilustračné foto: OLO  

N O V Á  Z M L U V N Á  V Ý V O Z N Á   

S P O L O Č N O S Ť  P O U Ž I T Ý C H   

T E X T I L I Í ,  O D E V O V  A  O B U V I  
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Takéto oblečenie nesmie byť znehodnotené, zašpinené, 

navlhnuté, zatuchnuté a musí byť zabalené vo vhodnom obale, 

ideálne v priesvitnom vreci. Oblečenie musí byť kvalitné a 

najlepšie vyprané a poskladané. 

Čo sa nezbiera: 

Špinavý, poškodený alebo zatuchnutý textil a šatstvo, tzv. 

„starina“, ktorý ľudia vypratávajú zo starých domov – veľmi 

staré kabáty, bundy, nohavice, všetko vyrobené za bývalého 

režimu. Nezbierajú sa použité pracovné úbory, staré monterky, 

ústrižky po šití, textilné rúška, a ani žiadne priemyselné textilné 

odpady, rovnako nezbierame matrace, koberce a pod.  

Tento druh odpadu sa nateraz dáva ako tuhý komunálny odpad 

(TKO) do čiernych nádob. 

 

Obecný úrad Častá 

V obci Častá sa začalo s realizáciou ďalšieho projektu, a to 

výstavbou optickej siete, ktorý je spojený aj s pripokládkou 

na budúci kamerový systém v obci. Spoločnosť Slovak Tele-

kom, a.s. na základe platného územného rozhodnutia a 

platného rozkopávkového povolenia vydaného miestnym 

Obecným úradom v Častej túto investičnú akciu realizuje 

v mesiacoch máj-november 2024. 

Počas výstavby sa zrealizuje hlavný rozvod optickej 

siete v obci a domové prípojky ku každému domu, za hranicu 

pozemku, za plot, s možnosťou dokopania po nehnuteľnosť. Za 

týmto účelom budú obyvatelia priebežne oslovovaní pracovník-

mi firmy, ktorá bude realizovať zemné práce, aby určili miesto 

prechodu na pozemok. Tí, ktorí nebudú súhlasiť s ukončením 

za plotom, budú mať optickú prípojku ukončenú pred plotom 

domu. 

Celý proces výstavby, informovanosti o službách 

a cenách, až po samotné pripojenie je nastavený bez nutnosti 

občanov podnikať ďalšie aktívne kroky. To platí aj pre tých, 

ktorí doposiaľ nepodpísali súhlas alebo žiadosť o pripojenie, 

nakoľko projekt počíta s potencionálnou pripojiteľnosťou kaž-

dého objektu alebo stavebného pozemku v oblasti, ako projekt 

rieši. 

Po ukončení výstavby budú majitelia každého objektu 

osobne kontaktovaní obchodníkmi spoločnosti Slovak Tele-

kom, a.s., ktorí v prípade záujmu následne zabezpečia, pro-

stredníctvom realizačných firiem, zavedenie optickej prípojky 

už priamo do domu.  Pripojenie ale bude možné na požiadanie 

aj kedykoľvek v budúcnosti. 

Z dôvodu možnosti koordinácie prác na určení miesta 

prechodu na pozemok s obyvateľmi a zároveň skrátenia času 

celej výstavby, sa budú práce vykonávať aj počas víkendov. 

Výstavba sa bude realizovať v piatich etapách.  

1. etapa - Družstevná, Pastierska, Fándlyho, Sokolská, 

Záhradnícka, Poľná – zrealizované, 

2. etapa - Zámocká, Podzámocká, Hlavná ( čísla domov 

142/13-291/133), Mraznická, Družstevná ( čísla domov 

pokračovanie na strane 6 →  
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84/102-301/20) - prebieha, 

3.   etapa - Hlavná ( čísla domov 80/108-458/209),      

            Záhradnícka, Na Vršku, Andreja Hlinku, Kíper-

ská, 

4.     etapa - Cintorínska, Podhorská, Nová, Sokolská, 

Ružová, Karpatská, 

5.         etapa - Štefanovská, Slnečná, Mesačná, Veterná. 

 

Technické otázky ohľadom výstavby a realizáciu 

prác zabezpečuje firma FibreTel s.r.o., ktorú Slovak Tele-

kom, a.s splnomocnil na realizačné práce.  Technické 

otázky ohľadom výstavby a realizácie prác vám zodpovie 

stavbyvedúci, pán Martin Rakovský (0901 751 248). 

Všetky križovania ciest a vjazdy do domov budú 

v najväčšej možnej miere realizované pretláčaním. 

O jednotlivých etapách realizácie projektu sú a budú ob-

čania priebežne informovaní prostredníctvom interneto-

vej stránky a facebookového profilu obce, sms notifiká-

cií, miestneho rozhlasu, ako aj listami realizačnej spoloč-

nosti pre občanov. 

Obec Častá už v minulosti prejavila záujem 

v rámci výstavby optickej siete o spoluprácu  formou pri-

pokládky mikrotrubičky do výkopov a pretlakov za úče-

lom technickej predprípravy plánovanej výstavby kame-

rového systému v budúcnosti v obci.  

Obecné zastupiteľstvo na svojom rokovaní dňa 14. 

marca 2024 zobralo uznesením č. 6-I./OZ-2024 na vedo-

mie Projekt vybudovania optickej siete v obci Častá,  kto-

rý bol prerokovaný aj na rokovaní Komisie financií, pod-

nikania a cestovného ruchu so súhlasným stanoviskom. 

Projekt predpokladá spoluprácu s investorom pri  uložení 

chráničiek pre vybudovanie kamerového systému v obci 

zahŕňajúceho 12 kamier na stĺpoch elektrického vedenia, 

vrátane 13. kamery ako rezervy.  V súvislosti s predošlou 

výstavbou chodníka na ulici Štefanovská bolo zabezpeče-

né uloženie chráničiek pre výstavbu optickej siete na uve-

denom úseku už v predstihu počas stavebných prác. 

Na základe viacerých  rokovaní medzi obcou Častá 

a spoločnosťou Slovak Telekom, a.s. sa obe strany do-

hodli na tejto  spolupráci formou zmluvy o spolupráci, 

ktorá rieši aj následne odkúpenie uloženej chráničky pre 

kamerový systém obce.  

Obec Častá po skončení projektu v zmysle VZN č. 

4/2012 o miestnej dani za užívanie verejného priestran-

stva vyrúbi na základe oznamovacej povinnosti spoloč-

nosti Slovak Telekom daň za užívanie verejného prie-

stranstva. Súčasne bude zaplatený poplatok za rozkopáv-

kové povolenia.  

Realizácia projektu znamená zvýšenie kvality po-

skytovaných služieb v obci, ako aj zvýšenie komfortu 

bývania pre obyvateľov, činnosť inštitúcií, ako aj podni-

kateľskú činnosť v obci. 

 

František Kašický, Marcela Krchnáková, Jozef Dukát 
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SPOLOČENSKÁ RUBRIKA  

V 1. ŠTVRŤROKU 2024  

Prišli na svet:  

  

Zoja        Kuricová     

Teodor      Bauer   

Tomáš     Held   

Maximilián     Lalo 

Dorota    Hrdličková 

Elizabeth    Mikušová  

Alexej     Šikula  

Fil ip     Vrábel  

Teodor     Pokorný  
      

 

Zosobášili  sa:  
  

Peter Kinder    Alexandra Hlavatá   
    

Navždy nás opustili :  
  

Štefánia    Šuláková  

Magdaléna    Nezhodová    

Silvester    Lederlei tner  
  

Blahoželáme jubilantom:  
 

 60-roční 
  

Slavomír    Hrdlička  

Jana    Šafáriková  

Peter     Lederlei tner  

Marta    Meszárošová  

Taťána     Haraxim 

Zuzana    Braunová  

Ľudmila    Nováková  

Mária     Schwarzová  

Robert    Rückschloss  

Zuzana    Žofčíková  

Janka    Geršičová  
 

65-roční 
 

Helena    Neshodová  

Rudolf     Geršič  

Ján     Bihary 

Florian    Gáži  

Peter     Lenner 

Blažena    Ščípová  

Katarína    Vadovičová  

Anna    Buttková  

Eva    Kurtišová  

Viera    Branišová  

Jana    Adamkovičová  
  

70-roční 
 

Štefánia    Svrčková  

Peter     Minárik  

Peter     Šikula  

Mária     Fajkusová  

Štefan     Vranko 

Darina    Kľúčiková    

Lýdia     Ochabová  

Daniela   Heldová  

Jarmila    Aschengeschwandtnerová 
    

75-roční 
 

František    Jablonovský  

Emil     Badida 

Štefan     Križanovič  

Anna    Jakubčíková  

Mária     Štefancová  
 

80-roční 
 

Mária     Chladová  

Štefan     Hrdlička  

Božena     Polčicová  

Cecília     Hrdličková  
  

85-ročná  
 

Mária     Setnická  
 

95-ročné 
 

Oľga    Mináriková 

Margita    Heldová 

Matrika Častá 



Uznesenie č. 1/II./OZ/2024 - Obecné zastupiteľstvo v Častej: 

a) schvaľuje návrhovú komisiu Obecného zastupiteľstva v 

Častej v zložení: Jana Jakušová, Kristína Slezáková,  

b) určuje overovateľov zápisnice v zložení: Ivan Ružek, Jozef 

Dukát,  

c) berie na vedomie určenie zapisovateľa zápisnice: Marcela 

Krchnáková.  

Hlasovanie: všetci prítomní (6) – za  

 

Uznesenie č. 2/II./OZ/2024 - Obecné zastupiteľstvo v Častej 

schvaľuje program rokovania II. riadneho zasadnutia Obecné-

ho zastupiteľstva v Častej v roku 2024 podľa pozvánky.  

Hlasovanie: všetci prítomní (6) – za  

 

Uznesenie č. 3/II./OZ/2024 - Obecné zastupiteľstvo v Častej 

berie na vedomie plnenie uznesení z posledného zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva v Častej a informáciu starostu obce.  

Hlasovanie: všetci prítomní (6) – za  

 

Uznesenie č. 4/II./OZ/2024 - Obecné zastupiteľstvo v Častej v 

berie na vedomie verejné vypočutie prítomných občanov.  

Hlasovanie: všetci prítomní ( 6) – za  

 

Uznesenie č. 5/II/OZ/2024 - Obecné zastupiteľstvo v Častej: 

a) schvaľuje podanie žiadosti o dotáciu v rámci výzvy Dotácia 

na všeobecne prospešné služby v roku 2024, číslo žiadosti 

P1_2024_599 a povinné spolufinancovanie minimálne vo výš-

ke 5 %, čo tvorí 763,24 € z pripraveného rozpočtu, 

b) schvaľuje podanie žiadosti o dotáciu v rámci výzvy Dotácia 

na individuálne potreby obcí 2024, číslo žiadosti 

P2_2024_1475 a povinné spolufinancovanie minimálne vo 

výške 5 %, čo tvorí 790,00 € z pripraveného rozpočtu.  

Hlasovanie: všetci prítomní (6) – za  

 

Uznesenie č. 6/II./OZ/2024 - Obecné zastupiteľstvo v Častej v 

zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obec-

nom zriadení v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom 

zriadení) a) schvaľuje projekt spustenie výstavby optickej siete 

v obci s pripokládkou na kamerový systém v obci b) poveruje 

starostu obce podpisom Zmluvy o spolupráci uzatvorenú podľa 

§ 269 ods.2 Obchodného zákonníka v znení neskorších predpi-

sov so spoločnosťou Slovak Telekom, a.s  

Hlasovanie: všetci prítomní (6 ) – za  

 

Uznesenie č. 7/II./OZ/2024 - Obecné zastupiteľstvo v Častej: 

a) konštatuje, že hlavný kontrolór predložil Obecnému zastu-

piteľstvu v Častej v súlade s §18f ods.1.písm.c) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení stanovisko k 

záverečnému účtu Obce Častá za rok 2023 pred jeho preroko-

vaním a schválením v obecnom zastupiteľstve,  

b) berie na vedomie Stanovisko kontrolóra obce Častá k Záve-

rečnému účtu obce Častá za rok 2023,  

c ) schvaľuje  
1) celoročné hospodárenie bez výhrad  

2) vyhodnotenie programového rozpočtu  

3) financovanie schodku rozpočtu vo výške 1 348 164,42 €  

a) z úveru vo výške 1 000 000 €  

b) z rezervného fondu obce vo výške 348 164,42 €  

4) zostatok finančných operácií vo výške 1 563 462,12 €  

a) úhradu schodku vo výške 1 348 164,42 €  

b) zostatok finančných operácií po usporiadaní vo výške 215 

297,70 € sa pridelí do rezervného fondu  

Hlasovanie: Za: Peter Tatranský, Jozef Grajciar, Jana Jaku-

šová, Kristína Slezáková  

Proti – nikto  

Zdržali sa hlasovania: Jozef Dukát, Ivan Ružek  

 

Uznesenie č. 8/II./OZ/2024 - Obecné zastupiteľstvo v Častej 

berie na vedomie informáciu o financovaní ZŠ s MŠ Častá.  

Hlasovanie: všetci prítomní (6) – za  

 

Uznesenie č. 9/II./OZ-2024 - Obecné zastupiteľstvo v Častej : 

a) schvaľuje zámer prevodu nehnuteľného majetku Obce Čas-

tá, z dôvodu hodného osobitného zreteľa,  

b) poveruje starostu obce Častá podpísaním Kúpnej zmluvy  
 

Predávajúci:  
Názov: Obec Častá  

Sídlo: Hlavná 168, 900 89 Častá  

Kupujúci č. 1:  
Meno a priezvisko: Katarína Jáchymová  

Kupujúci č. 2:  
Meno a priezvisko: Peter Klásek  

Predmet predaja:  
novovytvorený pozemok registra C, s parc. č. 682/3, o výmere 

22 m2 druh pozemku Zastavaná plocha a nádvorie, v k. ú. Čas-

tá, obec: Častá, okres Pezinok  

novovytvorený pozemok registra C, s parc. č. 682/4, o výmere 

26 m2 druh pozemku Zastavaná plocha a nádvorie, v k. ú. Čas-

tá, obec: Častá, okres Pezinok,  

novovytvorený pozemok registra C, s parc. č. 682/5, o výmere 

29 m2 druh pozemku Zastavaná plocha a nádvorie, v k. ú. Čas-

tá, obec: Častá, okres Pezinok  

Kúpna cena:  
určená na základe ust. § 9a ods. 15 písm. f) bodu 3 zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí de lege lata vzhľadom na jej cel-

kovú sumu tak, že za Nehnuteľnosti je vo výške 20,- Eur / 1 m2 

(slovom: dvadsať euro za jeden meter štvorcový). Celková ce-

na za Nehnuteľnosti je preto po prepočítaní (20,- Eur x [22 m2 

+ 26 m2 + 29 m2]) vo výške 1540,- Eur (slovom: tisícpäťstoš-

tyridsať euro).  

Hlasovanie: všetci prítomní (6) - za  

 

Uznesenie č. 10/II./OZ-2024 - Obecné zastupiteľstvo v Častej: 

a) schvaľuje Zmluvu o zriadení vecných bremien medzi obcou 

Častá a Západoslovenská distribučná,a.s,  

b) poveruje starostu obce Častá podpísaním Zmluvy o zriadení 

vecných bremien medzi obcou Častá a Západoslovenská distri-

bučná, a.s.  

Hlasovanie: všetci prítomní (6) – za  

 

Uznesenie č. 11/II./OZ-2024 - Obecné zastupiteľstvo v Častej: 

a) schvaľuje udelenie súhlasu s uzatvorením Zmluvy o podná-

jme časti nebytových priestorov - ortopedicko/traumatologická 

ambulancia - zriadenie ortotpedického centra. 
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Hlasovanie: všetci prítomní (6 ) – za  

 

Uznesenie č. 12/II./OZ/2024 - Obecné zastupiteľstvo v Častej: 

a) schvaľuje aktualizáciu nájomnej zmluvy o prenájme neby-

tových priestorov v bytovom dome vo vlastníctve obce z dôvo-

du zmeny majiteľa telekomunikačnej spoločnosti (Radiolan/

Slovanet),  

b) poveruje starostu obce Častá podpísaním Zmluvy o nájme 

nebytových priestorov.  

Hlasovanie: všetci prítomní (6) – za  

 

Uznesenie č. 13/II./OZ/2024 - Obecné zastupiteľstvo v Častej:  

a) berie na vedomie Informáciu k plánovanému projektu vy-

budovaniu vodozádržných opatrení medzi ulicami Andreja 

Hlinku a Hlavnou z kapitálových výdavkov, konkrétne z prog-

ramu 2.1 Kapitálové nerozdelené,  

b) schvaľuje vybudovanie prístrešku nad dverami na hasičskej 

zbrojnici v sume do 5 500,00 € z kapitálových výdavkov, kon-

krétne z programu 2.1 Kapitálové nerozdelené.  

Hlasovanie: všetci prítomní (6) - za  

 

OÚ 

 

Štvrťrok očami hasičov 

 

 Rok 2024 sa nenávratne dostal 

k svojej polovici a tak vám aj tentokrát priná-

šame krátke zhrnutie našej aktivity. 

  V uplynulom období naši členovia 

zasahovali celkovo trikrát. Štvrťrok sme zača-

li záchrannou akciou pri oživovaní na bytovkách v Častej. Pri 

zásahu bol opäť využitý prístroj AED, ktorým DHZ Častá dis-

ponuje. Súčasťou akcie bol aj následný prevoz na futbalový 

štadión v Častej, kde na pacienta už čakal záchranný vrtuľník. 

Druhý zásah sa týkal požiaru komína na rodinnom dome. Tretí 

a zároveň posledný výjazd tohto štvrťroku bol technický. Kon-

com mesiaca máj a začiatkom júna nám počasie prinieslo zvý-

šený počet zrážok, čo sa odzrkadlilo aj na zvyšujúcej sa hladine 

Gidry. V rámci technického zásahu sa naši členovia takticky 

rozmiestnili na niekoľko tímov a zasahovali na viacerých mies-

tach. Jeden tím odčerpával vodu v zaplavených obydliach na-

šich spoluobčanov. Tím číslo dva sa zameral na výpomoc pri 

prečisťovaní rúr v doline, aby sa zlepšil ich prietok. Tím číslo 

tri zasahoval operačne s Tatrou. Členovia tohto tímu čistili ces-

ty a chodníky metlami či vodou. Štvrtý tím bol operačný 

a sledoval dianie v obci.  

Touto cestou sa chceme poďakovať aj chlapom z Lefi-

stav s.r.o,, ktorí sa nezištne a rýchlo pustili do výpomoci pri 

odstraňovaní prekážok v prietoku, ale aj na cestných komuni-

káciách. Ďalej ďakujeme pani Juráčkovej, ktorá našim chlap-

cov počas výjazdu poskytla aj občerstvenie. Vďaka patrí aj 

všetkým vám, ktorí ste nám v ten deň akýmkoľvek spôsobom 

pomohli.  
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Koncom marca sa viacerým členom DHZ podarilo aj 

úspešne ukončiť základný kurz, ktorý je dôležitý pre nadobud-

nutie znalostí a praktických zručností v rámci požiarnej ochra-

ny. Kurz prebiehal v Častej avšak zúčastnili sa ho aj viacerí 

kolegovia zo susedných 

obcí, ktorým toto škole-

nie chýbalo. Zároveň náš 

veliteľ Jozef Dukát sa 

naďalej zapája do 

„osvety“ aj v rámci vzde-

lávania v obci. Tentokrát 

sa za DHZ Častá zapojil 

do spolupráce s pani Bar-

borou Drexlerovou, Pet-

rom Bučekom, Dalibo-

rom Pavlíkom a Jakubom 

Jelínkom. Spoločne pri-

pravili prednášku o prvej 

pomoci na Základnej 

škole v Častej, ktorá ob-

sahovala aj praktické 

ukážky. 

A teraz z tej príjemnejšej témy. Posledné tri mesiace 

boli bohaté najmä na podujatia 

a aktivity v našej obci. Prvou 

najdôležitejšou pre nás hasičov 

bola oslava dňa sv. Floriána. Ten-

to sviatok býva 4. 5. a v tomto 

roku vyšiel na sobotu. Pri tejto 

príležitosti sme nášmu patrónovi 

priniesli nový veniec a poctili 

sme si tak jeho pamiatku. V tento 

deň sme sa tiež zúčastnili osláv 

150. výročia založenia DHZ Pezi-

nok, kde sme boli súčasťou sláv-

nostného sprievodu. Našim kole-

gom ešte raz prajeme mnoho zda-

ru. Oslavu sv. Floriána sme však 

zakončili až dňa 6. 5., kedy sme 

mali v Kostole sv. Imricha v Čas-

tej svätú omšu. Vo výpomoci 

Farnosti sv. Imricha v Častej sme 

pokračovali aj počas slávnosti 

Najsvätejšieho Kristovho Tela 

a Krvi. Naši členovia sa tu zapoji-

li do sprievodu, kde niesli balda-

chýn a zároveň korigovali dopravu.  

Medzi najdôležitejšie kultúrnospoločenské podujatia 

v obci patrili najmä Častovský Guláš Cup a Deň detí. V rámci 

gulášov sme sa zapojili do súťaže aj s našim hasičským tímom. 

Naši chlapci navarili výborný guláš pod vedením Petra Stipulu, 

avšak ani v tomto roku to nestačilo na víťazstvo. Dúfame, že 

v budúcom ročníku už naozaj zabodujeme. Deň detí patril pod 

záštitu pomaly všetkých občianskych združení, či aktívnych 

skupín v obci. Aj naša členská základňa sa zapojila do organi-

zácie a priniesla viaceré aktivity pre častianske, ale možno aj 

cezpoľné ratolesti.  

DHZ Častá sa však zapojila aj do množstva ďalších 

aktivít, kde ste nás mohli stretnúť. Inak tomu nebude ani 

v nasledujúcom období. Užite si letné obdobie v zdraví 

a pohode, no ostávajte obozretní!  

 

„Bohu na slávu – blížnemu na pomoc!“ 

 

Jakub Šulák, DHZ Častá 

foto: František Kašický, členovia DHZ 
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Mgr. Karolína Fedáková- Záver školského roka  

 

 Už tradične sa záver školského roka spája so školský-

mi výletmi, exkurziami a novými pozitívnymi zážitkami. Na 

toto obdobie sa tešia učitelia aj žiaci našej školy.  

pokračovanie na strane 11 →  

Z Š  s  M Š  Č A S T Á     



Mesiace máj a jún priniesli 

so sebou akcie, ktoré nás nabili príjemnou energiou a pripravili 

na blížiace sa leto. Jednotlivé triedy mali možnosť posilniť 

triedny kolektív a vzťah s učiteľským zborom a pozrieť si zau-

jímavé miesta, mestá, živočíchy. 

 Za cieľ cesty na výlet si vybrali: Bojnice – prehliadku 

zámku a ZOO, Team UP Bratislava, čarovnú Oravu, ZOO v 

Zlíne, Banskú Štiavnicu a Štiavnické Bane – prehliadku ban-

ského múzea, arboréta, školy a sokoliarskeho dvora, s ktorou 

výrazne pomohli  žiaci aj pán riaditeľ navštívenej školy, Smo-

lenice – jaskyňa Driny a VČELOVINA. Skvelé zážitky žiaci 

pozbierali aj na exkurziách: Viedeň - prehliadka Technického 

múzea  a Topoľčianky – zubria zvernica a žrebčín. 

 Príjemná pohodová atmosféra počas výletov 

a exkurzií napovedala, že s nimi boli všetci spokojní. Lepšie 

raz vidieť ako desaťkrát počuť.  

Ročník XVII, číslo 2/2024 
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Mgr. Tamara Bejdáková- Oslava MDD -2. stupeň 
 

 V piatok 31. 5. 2024 sme aj v našej škole oslávili Me-

dzinárodný deň detí. Tento rok pripravili program pre druhý 

stupeň naši deviataci a výdatne im pomohol pán farár. Vytvorili 

pre deti rôzne stanovištia, športové aj vedomostné. Desať sta-

novíšť plných zábavy. Deti mohli triafať vodnými pištoľami do 

terčov, riešiť kvíz, hádať značky áut, hrať florbal, skákať vo 

vreci, skladať puzzle z umeleckých diel, hádať vlajky štátov, či 

si otestovať chuťové poháriky na rôznych pochutinách. Žiaci 

zbierali na stanovištiach pečiatky a po úspešnom absolvovaní 

dostali sladkú odmenu. Dokonca mohli získať aj bonus v podo-

be „žolíka na nepodarenú odpoveď“. To bolo veru pre mno-

hých veľkou motiváciou. 

 

Mgr. Katarína Branišová – Oslava MDD – 1. stupeň  
 

 Sviatok detí je potrebné každý rok osláviť. Stalo sa tak 

aj tento školský rok 2023/2024. Mali sme úžasné dopoludnie 

plné zábavy a super zážitkov. Začalo sa to na futbalovom ihris-

ku, kde sme mali možnosť zoznámiť sa s kynológiou v Častej. 

Pán starosta obce nám predstavil ujov a tety a ich poslušné psí-

ky. Dozvedeli sme sa a videli sme, ako sa dajú psíky vycvičiť, 

čo všetko dokážu, ak sa im ich majiteľ venuje a má ich rád. 

Niektoré psíky boli dokonca z útulku a vedeli všetko presne tak 

dobre, ako ostatné psíky. Po prehliadke sme sa dali do súťaže-

nia. Každá pani učiteľka vymyslela a pripravila jedno stanovi-

sko, kde sme splnili úlohu a získali pečiatku. Jedno perfektné 

stanovisko pripravili aj miestni hasiči, striekanie vodou na ter-

če. Na konci sme dostali sladkú odmenu. A po ceste z ihriska 

do školy sme sa ešte zastavili na „zmrzke“, ktorú nám, ako 

každý rok, dala pani Mičunková – zmrzlinárka, zadarmo a zasa 

bola výborná. Tento super deň sme ukončili „suprovým“ obe-

dom, ktorý nám pripravili naše pani kuchárky – hamburgery s 

hranolčekmi, mňam. Tešíme sa aj ďalší rok na MDD .  

 

Mgr. Katarína Branišová - ČOKOLÁDOVÁ TRETRA SLO-

VENSKA 2024  
 

 Dňa 30. 4. 2024 sa konalo okresné kolo Západoslo-

venského kraja pre deti 1. stupňa ZŠ v Bratislave a okolí. Počet 

detí bol 969. Ambasádorom tejto akcie bol známy slovenský 

atlét, šprintér Ján Volko, ktorý deti privítal, dal im rozcvičku, 

prvý rozbeh, na všetko dohliadal a nakoniec odovzdával postu-

pujúcim deťom diplomy, medaily i malé darčeky. V rámci Čo-

koládovej tretry 2024 súťažili zvlášť dievčatá a chlapci vo veku 

6 až 11 rokov v kategóriách  - beh 100 metrov, 200 metrov a 

300 metrov a hod raketou. Našu školu reprezentovalo 11 detí a 

1 chlapec z MŠ. Aj napriek tomu, že deti súperili proti atletic-

kým klubom, dosiahli veľmi dobré umiestnenia. Všetci sme si 

odniesli čokoládové medaily, cukríky a dobrý pocit zo športo-

vého zážitku. 

 

Mgr. Katarína Branišová – Plavecký výcvik   
 

 Aj tento školský rok sa žiaci druhého a tretieho roční-

ka zúčastnili výcviku plávania v Aquaparku Senec. Deti boli 

rozdelené do skupín na začiatočníkov, mierne pokročilých a 

pokročilých plavcov, a to všetko pod záštitou piatich trénerov. 

Deti získali základy plávania rôznymi spôsobmi -  kraul, znak a 

splývanie. Niektoré deti prekonali strach z vody. Posledný deň 

súťažili vo svojej skupine a potom si všetci užili kopec zábavy. 

 

Mgr. Žofia Lipovská - Zápis detí do základnej školy  
 

 Zápis do ZŠ je vždy veľká udalosť. Pre predškoláka to 

však môže byť aj trošku stres. Prísť do veľkej školy, všade ne-

známi ľudia, neznáme miesta... Toto všetko si uvedomujú pani 

učiteľky z materskej školy, učiteľky zo základnej školy a tiež 

rodičia. Náš zápis sme sa snažili pripraviť zo všetkých síl tak, 

aby sa tu naši budúci žiaci cítili čo najlepšie, aby sa nebáli no-

vého prostredia, ba aby nás, nové učiteľky, prijali čo najlepšie. 

Pripravili sme rôzne úlohy a cvičenia, ktoré by mal predškolák 

vedieť. Okrem toho sme pripravili aj krásne darčeky a diplom 

za absolvovaný zápis. Na všetko dohliadali pani učiteľky z 

materskej školy a náš podporný tím. Do našej školy sa zapísalo 

tento rok 44 detí z Častej i z okolitých obcí. Všetci sme boli 

spokojní, každý sa snažil, ako mu to najlepšie išlo a deti preu-

kázali schopnosti a vedomosti na to, aby mohli začať chodiť do 

školy. Tešíme sa na nových prvákov. 

 

Občianske združenie Zdravé rozumy  
 

 Dňa 12. 5. 2024 sme oficiálne otvorili v Častej Mater-

ské centrum v priestoroch Pastoračného centra sv. Jozefa, za 

účasti pána farára Vladimíra Banského, ktorý nám pomohol pri 

zriadení a zariadení centra a podporuje nás v jeho fungovaní.  

Prvou akciou nášho centra bola oslava Dňa matiek a my sme si 

ju spolu s vami užili so zumbou,  
pokračovanie na strane 14 →  
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hrami, skákacím hradom, tetovačkami, maľovaním na tvár a pri 

dobrom občerstvení. Na Medzinárodný deň detí sme spolu 

s mnohými združeniami spolupracovali s OÚ Častá a pripravili 

sme pre deti bohatý program. Deti si mohli zasúťažiť, navštíviť 

tvorivé dielne, dievčatám sme pripájali vrkôčiky a rozdali sme 

kopec krásneho oblečenia, ktoré si našlo nových majiteľov.  

 Maminky si už zvykli, že nás môžu navštíviť 

v pondelok a v stredu od 8:30 do 12:00. Vo štvrtok popoludní 

sme sa stretli pri spoločenských hrách a tvorivých dielňach.   

 V Materskom centre máme k dispozícii aj oblečenie, 

od novorodeneckých veľkostí až pre školákov. Stačí sa prísť 

pozrieť a zobrať si, čo sa vám páči, neskôr vrátite alebo prine-

siete zase niečo iné. Keďže fungujeme na báze dobrovoľnosti, 

budeme vďační za každý príspevok, ktorý investujeme späť do 

vašich detí. 

 A ešte jeden oznam – cez leto chystáme denný tema-

tický tábor v termíne 29. 7. – 2. 8. Tábor je vhodný pre deti od 

3 rokov, pripravený je bohatý program v prírode, zabezpečená 

strava je samozrejmosťou a poskytujeme súrodeneckú zľavu. 

Bližšie informácie vám poskytneme v Materskom centre a tiež 

na fb: Zdravé Rozumy. 

 

 Všetkým pomocníkom a návštevníkom Materského 

centra ďakujeme a tešíme sa, keď nás prídete navštíviť. 

Lenka, Zuzka, Madlen a Ivetka 
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Festival zabudnutých remesiel – Desať rokov histórie 

 Prvý Festival zabudnutých remesiel sa konal v roku 

2014 a bol jedným z najvýznamnejších udalostí pre malé ob-

čianske združenie z Častej – Schatmasdorf. Občianske združe-

nie funguje od roku 2011 a spočiatku tvorili jeho členskú zá-

kladňu primárne ľudia z Častej a okolitých obcí. Pôvodne sa 

zameriavalo najmä na organizáciu larpu Kráľovstvo vína. 

LARP alebo live action role playing je typ hry, v ktorej si hráči 

vytvoria postavy, alter egá, ktoré následne stvárňujú v určitom 

limitovanom prostredí. Dobrým prirovnaním je improvizačné 

divadlo, kde sú herci zároveň vlastnými divákmi. Veľké množ-

stvo „larpov“ zasadzuje svoj fiktívny svet do žánrov fantasy 

a obdobia čerpajúceho zo stredoveku s pridaním rôznych ma-

gických prvkov. To bol prípad aj Kráľovstva vína, ktoré umne 

spájalo oblasť Červenokamenského panstva s fiktívnou dedin-

kou Vlčie skaly, ktorá ležala v lese vedľa hradu Červený Ka-

meň, kde sa konalo aj samotné podujatie. 

 V rámci združenia sa však už v jeho začiatkoch začala 

vytvárať prirodzená inklinácia k reálnej histórii a nasledovala 

postupná transformácia smerujúca k historickým rekonštruk-

ciám remesiel a života v stredoveku. Tá vyústila práve do zor-

ganizovania prvého Festivalu zabudnutých remesiel, ktorý sa 

nemohol konať inde, ako práve na hrade Červený Kameň. Larp 

Kráľovstvo vína bol veľmi úspešným projektom svojho typu 

a veľmi rýchlo sa stal jedným z najväčších larpových podujatí 

na Slovensku s niekoľkými stovkami hráčov. No aj napriek 

tomu, až Festival zabudnutých remesiel z roku 2014, ktorý na-

vštívilo vyše 3300 návštevníkov, bol pre Schatmansdorf bránou 

k organizovaniu veľkých podujatí.  

 Úspech prvého Festivalu zabudnutých remesiel ukot-

vil identitu OZ Schatmansdorf ako historickej skupiny 

a postupne prišlo k odkloneniu sa a nakoniec k úplnému preda-

niu organizácie larpu Kráľovstvo vína občianskemu združeniu 

Event Horizon, ktoré dodnes pokračuje v usporadúvaní tohto 

podujatia. Medzitým sa Schatmansdorf rozrastal o nových čle-

nov z rôznych kútov Slovenska a počet podujatí narastal. Čle-

novia združenia sa každoročne zúčastňovali rôznych typov 

akcií, od historických festivalov až po komerčné aktivity pre 

sieť obchodných centier a Festival zabudnutých remesiel sa stal 

tou najväčšou a pre združenie najvýznamnejšou z nich. 

Popularita festivalu taktiež stúpala a každý rok sa darilo osloviť 

väčší počet ľudí, čo vyvrcholilo v roku 2018, kedy sme zazna-

menali rekordný počet takmer 9400 návštevníkov. Prvé zakop-

nutie v stúpajúcom trende však   

S C H A T M A N S D O R F  

pokračovanie na strane 15 →  
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prišlo už rok na to, kedy kvôli nepriazni počasia nastal pokles 

v návštevnosti takmer o polovicu oproti predchádzajúcemu 

roku. Následne prišla celosvetová pandémia, ktorá ochromila 

všetky oblasti života a živú kultúru obzvlášť. Bolo to prvý rok 

od jeho vzniku, kedy sa Festival zabudnutých remesiel nekonal. 

V nasledujúcom roku sa počas letného obdobia pandemická 

situácia zlepšila, čo umožnilo festival oživiť, aj keď v značne 

obmedzenej forme a veľkosti. Potom však prišla ďalšia rana, 

kedy sa po zmene vedenia v SNM – Múzeum Červený Kameň 

nepodarilo dojednať obojstranne výhodnú dohodu a festival sa 

musel presťahovať. Novým miestom konania sa stal Smolenic-

ký zámok, avšak táto lokalita sa ukázala ako nevyhovujúca, čo 

potvrdila aj samotná návštevnosť, ktorá bola druhá najnižšia 

v histórií festivalu. Potvrdilo sa to, čo všetci vnútorne cítili. 

Festival zabudnutých remesiel patrí na Červený Kameň! Je s 

ním spätý tak, ako je občianske združenie Schatmansdorf späté 

s Častou, kde vzniklo a kde je doma.  

 Preto sa veľmi tešíme, že práve jubilejný desiaty roč-

ník Festivalu zabudnutých remesiel sa bude konať na hrade 

Červený Kameň, a to 24. a 25. augusta tohto roku. Môžete sa 

tešiť na bohatý program naplnený ukážkami remesiel, dobovou 

hudbou, ukážkami stredovekých táborov, ale taktiež rôznymi 

súťažami a aktivitami. Chystáme program pre dospelých, ale aj 

pre tých najmenších. Dobré pitie a jedlo je samozrejmosťou, po 

ktorej si budete môcť oddýchnuť v oddychovej zóne, alebo si 

vypočuť niektorú z mnohých zaujímavých prednášok. Špeciál-

nym bodom programu bude divadelná inscenácia Život stredo-

vekého človeka, ktorým sa uzavrie sobotňajší festivalový deň. 

Môžete sa tešiť na stálice nášho festivalu, ako aj na množstvo 

noviniek. 

 Na záver by som sa chcel poďakovať nášmu členovi 

a Časťanovi, Jakubovi Šulákovi, ktorý dôsledne spracoval his-

tóriu Festivalu zabudnutých remesiel z hľadiska marketingo-

vých stratégií vo svojej bakalárskej práci „Podujatie 

v marketingovej komunikácii“, z ktorej som čerpal štatistické 

údaje. 

 Tešíme sa na vás! 

Mgr. Michal Krištofík 

Slovenské národné múzeum - Historické múzeum v Bratislave 

OZ Schatmansdorf 

 

Z aktivít kynológov 

 

 Kynologický 

klub Častá sa 

v uplynulom období 

sústredil na výcvik, 

účasť na súťažiach 

a organizáciu kyno-

logických ukážok pre 

deti a verejnosť. 

 Marián Pola-

kovič so svojou Emou 

- z Agátovej hôrky 

absolvoval  prvé pre-

teky vo Veľkej Pake 

na Duna Cup o Joze-

fov pohár v kategórii 

BH-VT, kde Ema zís-

kala pekné piate mies-

to z 20 účastníkov.  

V apríli sa členovia 

klubu zúčastnili aktivity Čistá Častá, kde čistili cestu do doliny 

ku kynologickému cvičisku a následne  pokračovala  úprava 

cvičiska.  

 Klub sa spolu s ostatnými spoločenskými organizácia-

mi v obci podieľal na programe počas Medzinárodného dňa 

deti v Častej. Za účasť a ukážky ďakujeme Viktorke Kleštinco-

vej, Hanke Čápkovej, Paulínke Jankovičovej, Mariánovi Pola-

kovičovi, Majke Polakovičovej,  

K Y N O L O G I C K Ý  K L U B  Č A S T Á  

Festival 2021 

Festival 2022 
pokračovanie na strane 16 →  
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Martinovi Kacovi Múcskovi, Ivanovi Novotnému, Barborke 

Krasňanskej, Barborke Odnogovej, Františkovi Kašickému a 

Pavlovi Gécovi.  

 Klub uskutočnil aj osobitnú výchovno-vzdelávaciu 

ukážku činnosti pre 1. stupeň Základnej školy s materskou ško-

lou Častá. Ukážku základných povelov, aportu, socializácie a 

výcviku psov urobili Viktorka Kleštincová, Hanka Čápková, 

František Kašický, Pavol Géc, Peter Mačičák  a Roman Stojko-

vič. 

 Zástupcovia klubu sa zúčastnili aj na nočnom behu so 

psami Nocturno Trial a dennom Červenokamenský canis trial, 

ktoré organizoval Slovenský 

športový klub Českosloven-

ského vlčiaka.  

 Klub sa pravidelne 

stará o areál miestneho kyno-

logického cvičiska 

a prebiehajú pravidelné nedeľ-

né výcviky, ako aj osobitné 

výcviky obrany. 

 

Roman Stojkovič, tajomník 

klubu 

foto: archív klubu, Mária 

Polakovičová, Milan Čápka 

pokračovanie na strane 17 →  
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 Letné vydanie Častovského Informač-

níka nám ladí s ukončenou sezónou 2023/2024 

v našom klube FC Slovan Častá. V tomto vyda-

ní sa pozrieme na výsledky našich mužstiev 

a pridáme aj komentáre trénerov jednotlivých kategórii, ktorí 

zhodnotia pôsobenie svojich mužstiev. 

 Začneme našim seniorským „A“ mužstvom. To pred-

viedlo najmä v domácom prostredí spanilú jazdu, keď 

v tabuľke domácich zápasov skončilo na druhom mieste len 

o skóre pred majstrovským Lozornom, keď v 13 zápasoch 10 

vyhralo, trikrát remizovalo a ani jedenkrát neprehralo! Domáce  

F C  S L O V A N  Č A S T Á  

pokračovanie na strane 18 →  
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prostredie je aj vďaka našim úžasným fanúšikom naozaj veľ-

kou výhodou. Čo nás teší najviac, je však celková tabuľka po 

skončení sezóny. Po vhodnom doplnení kádra sa „A“ mužstvo 

seniorov umiestnilo na fantastickom 2. mieste! Skvelé umies-

tnenie dáva výbornú nádej a šance do budúcna, kde sa budeme 

snažiť útočiť od prvého kola na najvyššie priečky. 
 

Finálna tabuľka VI. Ligy seniorov 

U9 

 Veľmi nás teší výber trénerky Eriky, ktorá spolu 

s Matejom, vedie túto kategóriu. Body do tabuľky sa v tejto 

kategórii síce nepripisujú, no vo víkendových turnajoch 

s prehľadom valcovalo jedno mužstvo za druhým. Je evidentné, 

že nám tu rastie silná základňa pre ďalšie vekové kategórie. 

Dúfame, že deti s trénermi ostanú čo najdlhšie spolu a budú 

nám robiť radosť ako doteraz.  

  

Hodnotenie trénerky Eriky: 

 „V jesennej sezóne naša U9 začala hrávať svoje prvé 

zápasy a zlepšovali sa od zápasu k zápasu a podarilo sa nám 

každého súpera aspoň raz poraziť. V jarnej časti sme už boli 

zohratejší a bolo to vidieť aj na výsledkoch. Na poslednom 

domácom turnaji sme dali možnosť okúsiť súťažný futbal aj 

našim novým nádejám a okrem jednej prehry a jednej remízy 

bola jarná časť víťazná.“ 

 

Prehľad výsledkov U9: 
 

Turnaj v Doľanoch 

Častá 7:0 Doľany 

Častá 6:3 Báhoň 

Častá 10:4 Igram 
 

Turnaj v Igrame: 

Častá 6:1 Doľany  

Častá 7:6 Bahoň  

Častá 12:6 Igram 
 

Turnaj v Igrame: 

Častá 7:0 Igram 

Častá 6:5 Báhoň 

Častá 7:3 Doľany 

 

U11 
 

 Ďalší z vydarených ročníkov nášho klubu, škoda, že 

nie vždy v optimálnej zostave a v plnom zložení. Ani pre tento 

ročník nie je hodnotiaca tabuľka na konci sezóny, prinášame 

teda prehľad výsledkov.  
 

Pezinok 1:5 Častá 

Limbach  3:2  Častá 

Častá  5:3  Vinosady 

Veľký Grob  2:2  Častá 

Modra  4:1 Častá 

 

U13 Finálna tabuľka: 

pokračovanie na strane 19 →  
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Vyjadrenie trénera Branislava:  

 „Družstvo U13  pod vedením Branislava Vlčeka a 

Františka Gážiho odohralo 22 zápasov, kde 4-krát zvíťazili, dva 

zápasy remizovali a 16-krát prehrali. V tabuľke sme skončili na 

predposlednom mieste, a tak z 12 účastníkov nám patrila 11. 

priečka. Hlavne na jar sme podávali lepšie výkony, kde sa nám 

podarilo vyhrať trikrát. Myslím si, že družstvo podávalo 

výkony, na aké malo.“ 

 Pre našich najmenších brankárov sme zorganizovali 

špecializované tréningy pre tento špecifický post vo futbale. 

Pravidelne jedenkrát do týždňa sa venoval brankár 

„A“ mužstva Erik nádejným zverencom. Veľmi pekne ďakuje-

me a veríme, že toto úsilie prinesie aj svoje prvé úspechy. 

 V lete chystáme opäť futbalový kemp v Častej. 

V termíne od 29. 7. – 2. 8. 2024 majú možnosť deti na našom 

ihrisku zažiť tréningy pod vedením kvalifikovaných trénerov 

a zdokonaliť svoje umenie vo futbale. 

 V neposlednom rade chceme poďakovať rodičom detí 

v našom klube za ich neúnavnú podporu k tomuto krásnemu 

športu, našim sponzorom, ktorí vždy a nemalou mierou pomô-

žu finančne, materiálovo, alebo akoukoľvek pomocou. Zároveň 

ďakujeme obci Častá, pánovi starostovi, zamestnankyniam 

obecného úradu, ktorí vždy ochotne pomôžu a poradia. Nie je 

to v dnešnej dobe samozrejmosť, no my sme radi, že spojenie 

FC Slovan Častá a obce funguje na výbornú. Ďakujeme. 

 

Lukáš Harsa 

 

Úspechy silových trojbojárov v zahraničí 

 

 Začiatkom mája cestovala naša početná výprava do 

Luxemburska na majstrovstvá Európy. Práve tu sa stretli naj-

lepší európski trojbojári, aby si zmerali sily v silovom trojboji 

 Ako prvý do bojov zasiahol dorastenecký šampión SR 

Jakub Pudmarčík. Jakub nastúpil v kategórii nad 120 kg a pred-

viedol bojovný výkon v osobných rekordoch 557,5 kg (217,5+ 

130+ 210), čím získal štyri strieborné medaily, čo je veľký ús-

pech. Druhý deň bojovali juniorky  

Strana 19 

Juraj Gabriel Blažíček 192,5 kg 

Š K  S P C  Č A S T Á     
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a juniori. V životnej forme sa predviedla Olívia Lap-

šanská, ktorá v osobných rekordoch  540 kg 

(187,5+97,5+167,5) bojovala o medaily. V záverečnej 

disciplíne mŕtvy ťah sa však prekonávali aj súperky, a 

teda celkové 5. miesto v trojboji je veľký úspech. O 

medaily bojoval aj skúsený Kristián Filip Jakubec. Po 

nevydarených drepoch, keď mu neuznali 310 kg, mu-

sel zabrať naplno s tlakom na lavičke 190 kg 

a „osobákom“ v mŕtvom ťahu  292,5 kg napokon do-

siahol životný úspech, a to tri bronzové medaily a 

jedno striebro z mŕtveho ťahu v kategórii do 105 kg.  

Ďalší náš junior, nováčik v reprezentácii, Mar-

tin Putera súťažil v kategórii nad 120 kg. Martin vy-

bojoval celkové slušné 6. miesto s výkonom 810 kg 

(325+210+275).   

 Záver šampionátu patril mužom. Konkuren-

cia bola najvyššia a profesionálna. V kategórii do 105 

kg vybojoval výborné 6. miesto Kristián Slíž za výkon 

880 kg (360+230+290), ktorým obhájil umiestnenie z 

minulého roku. Celkové rovnako výborné 7. miesto 

vybojoval v kategórii  do 120 kg Samo Lederleitner s 

výkonom 930 kg (370+250+ 310). V mŕtvom ťahu 

dokonca bojoval o medailu, ale mal technické problé-

my. Výkon našej reprezentácie na ME treba oceniť 

ako špičkový a rovnako aj výkon nášho rozhodcu Jána 

Schwarza. 

 Koncom mája odletel náš dvojnásobný dorastenecký 

majster Európy Juraj Gabriel Blažíček na svetový šampionát v 

tlaku na lavičke do amerického Austinu. Juraj podal výborný 

výkon, keď v treťom pokuse vytvoril národný rekord 192,5 kg 

a vybojoval fantastický titul majstra sveta v tlaku na lavičke.  

 Teraz nás v auguste čakajú ešte ME v tlaku na lavičke 

v Istanbule, kde sa nominovali Juraj Gabriel Blažíček, Samo 

Antalík a Ľubica Polkorábová a na prelome augusta a septem-

bra MS v silovom trojboji na Malte, kde nás budú reprezento-

vať Jakub Pudmarčík a Kristián Filip Jakubec. Držte palce. Za 

podporu ďakujeme firme Defence pro s.r.o. a všetkým darcom 

2 % z daní. 

 

Dominik Dugovič, SPC Častá 

foto: SPC Častá 

Olívia Lapšanská 167,5 kg 

Samuel Lederleitner 310 kg 

Olívia Lapšanská 187,5 kg 

Majster sveta Juraj Gabriel Blažíček 
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                     Ani sme sa nenazdali a ocitli sme sa v roku 2024. 

Opäť, ako každý rok po zimných mesiacoch, sa letecký mode-

lári nemôžu dočkať chvíle, kedy budú môcť začať tráviť čas na 

letisku so svojimi strojmi a kamarátmi s podobným koníčkom a 

zameraním. Zimné obdobie bol čas na prípravu letúňov, a to 

každý letecký modelár a pilot využije na vylepše-

nie technického stavu či vzhľadu svojich modelov lietadiel. 

Niekedy je potrebné vymeniť motor či spaľovací alebo elektro-

motor, skontrolovať správnu činnosť všetkých servo pohonov, 

ktoré zabezpečujú pohyb riadiacich plôch modelu, skontrolo-

vať pohonné i palubné akumulátory, pri malom podozrení na 

zhoršenie kondície akumulátora je nevyhnutná jeho náhrada za 

nový. Nevyhnutná je kontrola celého draku lietadla a samozrej-

me, aj krídlo a jeho komponenty. Je toho ešte veľa, čím sa le-

tecký modelár zaoberá, aby mohol začať novú leteckú sezónu s 

prihliadnutím na bezpečnosť prevádzkovania svojich modelov i 

svojho okolia ako na zemi, tak i počas letu modelu. Zimné ob-

dobie je časom aj na údržbu techniky, ktorú je nutné pripraviť 

na novú sezónu pri  údržbe areálu letiska. Dôkladnou technic-

kou kontrolou prešli traktorové kosačky, ktoré dostanú zabrať 

po celú sezónu. Život v klube ide neustále  v nejakom režime, 

aj keď to chvíľkami vyzerá, že sa nič nedeje. Vedenie klubu 

pod taktovkou predsedu klubu neustále rieši priebežne potreby 

klubu pre jeho bezproblémový chod a je toho niekedy až „za 

vagón“. Potešilo nás, že bobor Bobrovič nám dal na nejaký čas 

voľno, zrejme sa nám odsťahoval za opačným pohlavím 

a dúfame, že ho dotyčná nevyhodí a zdrží sa mimo domu čo 

najdlhšie. 

 Na výzvu obce Častá v spolupráci so združeniami 

pôsobiacimi v obci sa náš RC klub pod dozorom predsedu klu-

bu zúčastnil, i keď v malom počte, spoločnej akcie pod názvom 

Čistá Častá v sobotu 20. 4. 2024, no a poviem, že bolo čo zbie-

rať. Ľudia sú jednoducho nepoučiteľní vo svojom správaní sa k 

prírode a okoliu, v ktorom žijú. Zároveň chcem poďakovať 

všetkým členom klubu, ktorí zareagovali na výzvu a svojou 

účasťou  a priložením rúk prispeli k čistejšej prírode, ktorá nás 

obklopuje. Pomaly ale isto sa k nám plazí  teplejšie počasie a 

bol čas naplánovať očakávanú akciu „Otváranie neba“, ktorou 

oficiálne začíname život na letisku. Po analýzach z predpovedí 

počasia vedenie klubu naplánovalo a rozhodlo  usporiadanie 

akcie na sobotu 4. 5. 2024. Nakoľko sa táto akcia minimálne 

propaguje pre širokú verejnosť, stále si nás nájdu skalní fanúši-

kovia a prídu medzi nás. Príjemne sme boli prekvapení, že 

účasť pilotov bola veľmi dobrá.  

Strana 21 
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RC KLUB ČASTÁ  

Údržba kosačiek 

Čistá Častá 

Na hornom zábere „Czechoslovakia Jet Team“, na dolnom XXL FOX 

poháňaný turbínovým motorom Juraja Novotného z „Czechoslovakia 

Jet Team“ s akrobatickou ukážkou 
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 Na úvod dňa predseda klubu Rudolf Pribul príhovo-

rom privítal účastníkov a oficiálne otvoril „otvorením neba“ 

letecko-modelársku sezónu 2024 na našom letisku. Ani tentok-

rát klub nezabudol na žalúdky pilotov a pohostil všetkých, ktorí 

prišli medzi nás vynikajúcim gulášom i štrúdľou z kuchyne 

mamičky nášho predsedu, Fabioli Pribulovej, ktorá sa už neraz 

svojim kuchárskym umom zaslúžila o kulinársky zážitok a zá-

roveň jej touto cestou kolektív RC klubu veľmi pekne ďakuje. 

Pekný zážitok z letového dňa nám pripravili piloti ako Alex 

Bezák z Partizánskeho s modelom REBEL Max poháňaný turbí-

novým motorom a maketovým letom, Juraj Novotný z 

„Czechoslovakia Jet Team“ so svojím nádherným žltým XXL 

FOXom poháňaný turbínovým motorom a akrobatickou ukáž-

kou, Vladimír Šilhánek z RCMK Trnava s modelom ULTIMATE 

2400, Andrej Molčányi s vetroňom Blaník L 213 Inteco, prišiel 

aj Štefan Mokráň z Viedne so svojím historik modelom a mnohí 

iní modelári, piloti, ktorí k nám prichádzajú už pravidelne po 

niekoľko rokov i s malými prestávkami, čo nás veľmi teší. Veľ-

mi vydarený deň ukončili chlapci poslednou  porciou gulášu, 

kávičky i posledných kúskov štrúdle. 

         Jedna  úspešná akcia je za nami a vedenie klubu už pracu-

je plnými obrátkami na prípravách úloh pre realizáciu AirGrillu 

2024. Bude to opäť náročné na prípravné práce a čas strávený 

pri zorganizovaní tohto kultúrno-spoločenského podujatia.  

    Už teraz sa môžu návštevníci tešiť na vyhliadkové lety vrtuľ-

níkom, čo dúfame, že sa zaobíde bez technických problémov, 

ako tomu bolo na poslednom Air Grille, kde pre malú poruchu 

vrtuľník nevzlietol. Pre deti bude pripravený skákací hrad, ma-

ľovanie na tvár i predaj lietadielok. Určite nenecháme nikoho o 

smäde a hlade, bude cigánska pečienka, pivko, nealkoholické 

nápoje a rôzne pochutiny formou bufetu.  

 Pripravené budú zaujímavé ceny, o ktoré sa budú 

môcť návštevníci uchádzať formou tomboly prostredníctvom 

zakúpených lístkov. 

Maketová letová ukážka Alexa Bezáka s modelom Rebel Max 

Stretnutie po rokoch, učiteľa - Štefan Mokráň vľavo a žiaka -  Štefan 

Turza vpravo, v strede ďalší pilot - Jaroslav Boďo 

Krásny model Vladimíra Šilhánka z RCMK Trnava na spodnom zábere 

pokračovanie na strane 24 →  

Nielen lietadlá potrebujú palivo a energiu, ale aj piloti sa mali mož-

nosť občerstviť chutným gulášom a štrúdľou  
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      Pripravené budú zaujímavé ceny, o ktoré sa budú môcť 

návštevníci uchádzať formou tomboly prostredníctvom 

zakúpených lístkov. 

 Ak nebude doma bobor Bobrovič, pozývame vás na 

večerné posedenie pri hudbe z 80. / 90. rokov, pivku 

a cigánskej, pri atmosfére horiacich faklí. Bufet bude otvorený 

do neskorých večerných hodín. Termín pre AirGrill 2024 je 

určený na 13. 7. 2024. 

     A to najdôležitejšie, nezabudnite si poznačiť do kalendára 

dátum akcie, „AirGril 2024“ a zobrať so sebou deti, rodičov, 

kamarátov a známych. Na vašu návštevu sa teší kolektív RC 

klubu Častá. 

 

Všetky aktuálne informácie 

nájdete priebežne na 

webstránke 

www.rcklubcasta.sk 

  

Rudolf Pribul, predseda RC 

klub Častá 

foto: Roman Setnický 
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Štefan Mokráň so svojim historickým modelom 
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